

ဒုတိယ သာမန်တင်္ဂန္ဓေနေ့။

ပထမကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း။

ဓမ္မရာဇဝင် ပထမစာစောင်။ (၃။ ၃ မှ ၁၀၊ ၁၉)

ဘုရားသခင်၏ သေတ္တာတော်ရှိရာ ထာဝရဘုရားအိမ်တော်၌ မီးခွက်မသေမှီ၊ ရှုမ္မေလသည်လည်း အိပ်လျက်ရှိသောအခါ၊ ထာဝရဘုရားသည် ရှုမ္မေလကို ခေါ်တော်မူ၍၊ ရှုမ္မေလက အကျွန်ုပ်ရှိပါသည်ဟု ထူးသဖြင့်၊ ဧလိထံသို့ ပြေး၍၊ ကိုယ်တော်ခေါ်သောကြောင့် အကျွန်ုပ်လာပါသည်ဟု ဆိုလျှင်၊ ဧလိက ငါမခေါ်၊ အိပ်တော့ဟု ဆိုသည်အတိုင်း၊ ရှုမ္မေလသွား၍ အိပ်ပြန်လေ၏။ တဖန် ထာဝရဘုရားက၊ ရှုမ္မေလဟု ခေါ်တော်မူလျှင်၊ ရှုမ္မေလသည် ထပြီးလျှင်၊ ဧလိထံသို့ သွား၍၊ ကိုယ်တော်ခေါ်သောကြောင့် အကျွန်ုပ်လာပါသည်ဟု ဆိုသော်၊ ဧလိက ငါမခေါ် ငါ့သား၊ အိပ်တော့ဟု ဆို၏။ ရှုမ္မေလသည် ထာဝရဘုရားကို မသိသေး။ ဗျာဒိတ်တော်ကို မခံရသေး။ တတိယအကြိမ် ထာဝရဘုရားက၊ ရှုမ္မေလဟု ခေါ်တော်မူလျှင်၊ ရှုမ္မေလ ထပြီးလျှင် ဧလိထံသို့ သွား၍ ကိုယ်တော်ခေါ်သောကြောင့် အကျွန်ုပ်လာပါသည်ဟုဆိုသော်၊ ထာဝရဘုရားသည် ထိုသူ ငယ်ကို ခေါ်တော်မူကြောင်းကို ဧလိသည် ရိပ်မိလျှင်၊ သင်သွား၍ အိပ်ဦးတော့၊ နောက်တဖန်ခေါ်လျှင်၊ အိုထာဝရဘုရား အမိန့်ရှိတော်မူပါ။ ကိုယ်တော် ကျွန်ကြားပါသည်ဟု လျှောက်ရမည်အကြောင်း ရှုမ္မေလကို မှာထားသည်အတိုင်း၊ ရှုမ္မေလသွား၍ မိမိ နေရာ၌ အိပ်လေ၏။ ထာဝရဘုရားသည်လည်း ရှေ့နည်းတူ လာရပ်လျက်၊ ရှုမ္မေလ၊ ရှုမ္မေလဟု ခေါ်တော်မူလျှင်၊ ရှုမ္မေလက၊ အိုထာဝရဘုရား အမိန့်ရှိတော်မူပါ။ ကိုယ်တော်ကျွန်ကြားပါသည်ဟု လျှောက်လေ၏။ ရှုမ္မေလသည် အစဉ်အတိုင်း ကြီး၍၊ ထာဝရဘုရားသည် သူနှင့်အတူ ရှိတော်မူသဖြင့်၊ သူ၏ စကား တခွန်းမျှ ပျက်စေခြင်းငှါ အခွင့်ပေးတော်မမူ။

ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။

ဆာလံသီချင်း ကျေးဇူးခြင်း။

ဆာလံ ၄၀။

သံပြိုင်။ ။အိုသခင် ကိုယ်တော်၏ အလိုတော်ကို ဆောင်ရွက်ရန် ကျွန်ုပ်ရောက်ရှိလာပါသည်။

- ❖ ငါ သည် ထာဝရ ဘုရားသခင် ကို စိတ်ရှည် သည်းခံ ခြင်း နှင့် စောင့်ငံ့ လျက် နေ ၏။ ကိုယ်တော် သည် ရွှေနားတော်စွင့် ၍ ငါ ၏ အော်ဟစ်သံကို ကြားနာ တော်မူ ၏။ ငါတို့ ၏ ဘုရားသခင် အား ချီးမွမ်း ရာသီချင်းသစ်ကို ကိုယ်တော် သည် ငါ ၏ နှုတ် တွင် သွင်းပေး တော်မူ ၏။ (သံပြိုင်)
- ❖ ကိုယ်တော် သည် ယစ် နှင့် ပူဇော်သက္ကာ များ ကို အလိုရှိ တော်မမူ ။ သို့ သော် ကိုယ်တော် သည် နာယူ ရန် ဖွင့် ထား သော နားကို အကျွန်ုပ် အားပေး တော်မူ ခဲ့ ၏။ ကိုယ်တော် သည် မီးရှို့ရာယစ် နှင့် အပြစ် ဖြေရာယစ် တို့ ကို တောင်း တော်မမူ ။ ထိုအခါ အကျွန်ုပ် ကကျမ်းစာတော်မြတ် တွင် အကျွန်ုပ် ကိုရည်ညွှန်း ၍ ရေးသားထား သည့် အ တိုင်း အကျွန်ုပ် အသင့်ရှိပါပြီ။ အကျွန်ုပ် ရောက်လာပါပြီ။ (သံပြိုင်)
- ❖ အကျွန်ုပ် ၏ ဘုရား၊ အကျွန်ုပ် သည် ကိုယ်တော် ၏ အလိုတော်ကို ဆောင်ရွက် ရန် နှစ်သက်ပါ ၏။ ကိုယ်တော် ၏ ပညတ်တရားတော်ကို အကျွန်ုပ် ၏ စိတ်နှလုံး တွင် သိမ်းပိုက်ထားပါ သည် ဟု လျှောက်ထားခဲ့ ၏။ (သံပြိုင်)
- ❖ ဖြောင့်မတ် ခြင်း တရားတော်ကို လူ့အစုအဝေးကြီးအလယ် တွင် အကျွန်ုပ် ဟောပြောပါပြီ။ အို ထာဝရ ဘုရားသခင် ၊ အကျွန်ုပ် သည် မိမိ ၏ နှုတ်ကိုပိတ် ၍ မနေကြောင်း ကိုယ်တော် သိပါ ၏။ ၁၀ ကိုယ်တော် ၏ ဖြောင့်မတ် တော်မူ ခြင်း ကို အကျွန်ုပ် ၏ စိတ်နှလုံးထဲ ၌ ဝှက်မထားပါ။ ကိုယ်တော် ၏ သစ္စာစောင့်သိ တော်မူ ခြင်း နှင့် ကယ်တင် တော်မူ ခြင်း အကြောင်း တို့ ကို အကျွန်ုပ် ဟောကြားပါပြီ။ ကိုယ်တော် ၏ မေတ္တာတော် နှင့် သစ္စာတော်ကို လူ့အစုအဝေးကြီးအလယ် တွင် အကျွန်ုပ် မထိမ်ဝှက်ပါ။ (သံပြိုင်)

ဒုတိယကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း။

တမန်တော် ဝတ္ထု။ (၁၀၊ ၃၄ မှ ၃၈ အထိ)

ကိုယ်ခန္ဓာ သည် ကာမဂုဏ်လိုက်စား ခြင်း အတွက် မဟုတ် ပေ။ ၎င်း သည် သခင်ဘုရား အတွက် သာဖြစ်ပြီး သခင်ဘုရား သည် လည်း ကိုယ်ခန္ဓာ အတွက် ဖြစ် ၏။ ဘုရားသခင် သည် သခင်ဘုရားကို ရှင်ပြန်ထမြောက်စေခဲ့ပြီး မိမိတန်ခိုး တော်အား ဖြင့် ငါ တို့ ကို လည်း ရှင်ပြန်ထမြောက်စေ တော်မူ လိမ့်မည်။

သင်တို့ ၏ ခန္ဓာကိုယ် များ သည် ခရစ်တော် ၏ ခန္ဓာကိုယ် အစိတ်အပိုင်း များ ဖြစ်ကြောင်းသင်တို့မသိကြသလော။ သခင်ဘုရား နှင့် ပေါင်းစပ်သူမူကား ကိုယ်တော် နှင့် စိတ်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ် ၏။ ကာမဂုဏ်လိုက်စား ခြင်း ကို ရှောင်ကြဉ်လော့။ လူ တစ်ဦး ကျူးလွန် သည့် အခြား အပြစ် များ သည် ကိုယ်ခန္ဓာ ၏ ပြင်ပ တွင် သာဖြစ် ၏။ သို့ သော် ကာမဂုဏ်လိုက်စားသူ သည် မိမိ ၏ ကိုယ်ခန္ဓာကိုထိခိုက် ၍ အပြစ် ကျူးလွန် ၏။ သင်တို့ ၏ ကိုယ်ခန္ဓာ သည် ဘုရားသခင် ထံမှ သင်တို့ခံယူရရှိ ထား သော ၊ သင်တို့အ တွင်း ၌ ရှိ တော်မူ သည့် ဝိညာဉ်တော် မြတ် ၏ ဗိမာန်တော်ဖြစ်ကြောင်းကို သင်တို့မသိကြသလော။ သင် တို့ ကို ယ်ကို သင်တို့မပိုင်ဆိုင်ကြ။ သင် တို့ ကို အဖိုးအခပေး ၍ ဝယ်ယူထား ခြင်း ဖြစ် ၏။ ထို့ကြောင့် သင်တို့ ၏ ကိုယ်ခန္ဓာအား ဖြင့် ဘုရားသခင် ၏ ဘုန်းဂုဏ်တော်ကို ထင်ရှား စေ ကြလော့။

ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။

အာလေလူယာ၊ အာလေလူယာ။ (ရှင်ယောဟန် ၁။ ၄၁၊ ၁၇)

ငါတို့ သည် မေဆိယ ကို တွေ့ခဲ့ကြလေပြီ။ ကျေးဇူး တော် နှင့် သမ္မာတရား သည် ကား ယေဇူး ခရစ်တော် အား ဖြင့် လာသတည်း။

အာလေလူယာ၊ အာလေလူယာ။

ဧဝံဂေလိကျမ်းစာ ဖတ်ရှုခြင်း။

ရဟန်း ဘုရားသခင်သည် သင်တို့နှင့် ရှိပါစေ။

ပရိသတ် ကိုယ်တော်၏ ဝိညာဉ်နှင့်လည်း ရှိပါစေ။

ရဟန်း ရှင်ယောဟန် ရေးထားသော သန့်ရှင်းသော ဧဝံဂေလိကျမ်းတည်း။ (၁၊ ၃၅ မှ ၄၂ အထိ)

ပရိတ်သတ် အိုဘုရားသခင် ကိုယ်တော်အား ဘုန်းတော်ဂုဏ်တော်ရှိပါစေ။

တစ်ဖန်ယောဟန် သည် နောက်တစ်နေ့၌ မိမိ ၏ တပည့်နှစ်ယောက်တို့ နှင့် အတူရပ်နေစဉ်၊
ယေဇူး ကြွလာ တော်မူ သည် ကို ကြည့်၍ ဘုရားသခင် ၏ သိုးငယ်တော်ကို ကြည့် ကြလော့ဟု ဆို ၏။
တပည့်နှစ်ယောက်တို့ သည် လည်း ယောဟန် ၏ စကားကိုကြား လျှင် ယေဇူး ၏ နောက်တော် သို့
လိုက်သွားကြလေ ၏။ ယေဇူး သည် လှည့်ကြည့်၍ ထိုသူတို့ သည် မိမိနောက် သို့ လိုက်လာကြ သည်
ကိုမြင်သ ဖြင့် သင်တို့ သည် မည် သည့် အရာကိုအလိုရှိကြသနည်းဟု သူတို့အား မိန့် တော်မူ ၏။
ထိုအခါ သူတို့က ရာဘီ၊ (အဓိပ္ပါယ်ကား ဆရာသခင်ဟု ဆိုလို သည်) ကိုယ်တော် သည် မည် သည့် အရပ်
၌ နေ တော်မူ သနည်းဟု မေးလျှောက်ကြ ၏။ ကိုယ်တော် က လည်း လာ ၍ ကြည့် ကြလော့ဟု
သူတို့အား မိန့် တော်မူ ၏။ သူတို့ သည် လာကြ ၍ ကိုယ်တော် နေသောနေရာကို ကြည့်ကြပြီး လျှင်
ထိုနေ့၌ ကိုယ်တော် နှင့် အတူနေကြ ၏။ အဘယ်ကြောင့် ဆိုသော် ထိုအချိန် သည်
ညနေလေးနာရီခန့်ဖြစ် သောကြောင့် တည်း။ ယောဟန် ၏ စကားကိုကြားရ ၍ နောက်တော် သို့
လိုက်ကြ သော သူ နှစ်ဦးတို့ တွင် တစ်ဦး မှာ စီမွန်ပေတရု ၏ ညီအနွေးယဖြစ် ၏။ သူ သည် မိမိ ၏
အစ်ကိုစီမွန်ကို ရှေး ဦးစွာ တွေ့ လျှင် ငါတို့ သည် မေဆိယ (အဓိပ္ပါယ်ကား ခရစ်တော် ဟု ဆိုလို သည်
)ကို တွေ့ခဲ့ကြလေပြီဟု ဆို ၏။ သူ သည် စီမွန်အား ယေဇူး ထံတော် သို့ ခေါ်ဆောင် လာ သော အခါ
ကိုယ်တော် သည် သူ့ကို ကြည့် တော်မူ ၍ သင် သည် ယောန ၏ သား စီမွန်ဖြစ် ၏။ သင် သည် စေဖဟူ
၍ ခေါ်ခြင်း ခံရ လိမ့်မည် (အဓိပ္ပာယ်မှာ ပေတရုဟု ဆိုလို သည်) ဟု မိန့် တော်မူ ၏။

ဘုရားသခင်၏ ဧဝံဂေလိ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။

(အို ခရစ်တော်သခင် ကိုယ်တော်ရှင်အား ချီးမွမ်း ထောမနာရှိပါစေ။)